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Από το υπ’ αριθ. 10/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 311/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση συνδιοργάνωσης του Δήμου με τον 
Μ.Α.Σ. «Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ» των εκδηλώσεων 
«Καλλιθιώτικα 2004» και ψήφιση πίστωσης για 
κάλυψη μέρους των δαπανών. 

 
       Σήμερα 3 Μαϊου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-4-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Πουλασουχίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   -------- 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Γ. Μανακούλης 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
14. Μ. Σακαλής   305/2004 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 

Γεωργιάδης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2004 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
3) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 311/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Κεχαγιόγλου. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 313/2004 

απόφασης αποχώρησε ο δημ. πάρεδρος κ. Κ. 
Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 325/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 328/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 339/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. 
Σοφιανίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-4-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με την από 15/7-4-2004 επιστολή του ο Μ.Α.Σ. ΄΄ Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄ μας 
ενημερώνει ότι πρόκειται να διοργανώσει, όπως κάθε χρόνο το μήνα Μάιο, τα 
΄΄ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 2004΄΄ με διάφορες εκδηλώσεις ,όπως λαϊκό ανώμαλο δρόμο 
΄΄ΦΑΝΗ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΙΔΗ΄΄, παράσταση Καραγκιόζη, ημερήσια εκδρομή στο 
σπήλαιο Αλιστράτης Σερρών, γύρος της Δοϊράνης, αιμοδοσία των φίλων και μελών 
του συλλόγου, παρουσίαση των τμημάτων, συνεστίαση για τους ανθρώπους της 
τρίτης ηλικίας κλπ  και ζητά  από το Δήμο Βέροιας την οικονομική ενίσχυση  του 
συλλόγου, με το ποσό των € 2.000,00, αναλαμβάνοντας έτσι ως συνδιοργανωτής  τις 
παραπάνω εκδηλώσεις. 
    Με τις διατάξεις της παρ.3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι ΄΄ Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφεί 
πίστωση στο προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να 
υπερβαίνει το ένα εκατοστό των τακτικών εσόδων΄΄. 
     Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στο Κ.Α. 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  €  115.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 40.000,00. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει:  
α) Την συνδιοργάνωση των εκδηλώσεων ΄΄ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 2004΄΄ του 

Μ.Α.Σ. ΄΄ Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄  και  
β) Την οικονομική ενίσχυση του συλλόγου Μ.Α.Σ. ΄΄Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄ με το ποσό 
των  € 2.000,00 για την κάλυψη μέρους των εξόδων των παραπάνω εκδηλώσεων, 
ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του 
προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 7-4-2004 
εισήγηση της Επιτροπής Αθλητισμού του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται κατά 
πλειοψηφία την απόρριψη του αιτήματος του Μ. Α.Σ. «Η Καλλιθέα», καθόσον ο 
παραπάνω σύλλογος είχε συμπεριληφθεί στην τακτική επιχορήγηση του Δήμου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Η επιτροπή αποφάσισε κατά πλειοψηφία να μην εγκριθεί η 
συγκεκριμένη οικονομική ενίσχυση και μειοψήφησε ο κ. Μηλιόπουλος. 

Δήμαρχος: Επειδή πρόκειται για τις ετήσιες εκδηλώσεις της Καλλιθέας, αυτές 
που αρχίζουν τώρα και τελειώνουν την ημέρα της Αγίας Παρασκευής, εισηγούμαι να 
δώσουμε 1.500 ευρώ γι’ αυτές τις ετήσιες εκδηλώσεις που διοργανώνει ο Σύλλογος 
της Καλλιθέας. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ορφανίδης: 1) Ζητάει συγκεκριμένο ποσό ο σύλλογος; 2) Τι ποσό πήρε με την 

ετήσια τακτική επιχορήγηση; 
Δήμαρχος: Είναι ένας από τους πρώτους μεγάλους συλλόγους και πήραν 

2.000 ευρώ από την τακτική επιχορήγηση. Κάθε χρόνο συνδιοργανώνουμε τις 
εκδηλώσεις Καλλιθιώτικα και αφού μου διευκρίνισαν ότι πρόκειται για αυτές τις 
ετήσιες εκδηλώσεις της Αγ. Παρασκευής, προτείνω να πάρουν 1.500 ευρώ. 

Κουρουζίδης: Ποιο ήταν το σκεπτικό της Επιτροπής που απέρριψε το αίτημα; 



Πρόεδρος: Νομίζω ότι ο κ. Δήμαρχος απάντησε. 
Κουρουζίδης: Υπάρχει Επιτροπή και το ερώτημά μου είναι προς τον Πρόεδρό 

της, που απέρριψε το αίτημα. 
Πρόεδρος: Ο πρόεδρος της επιτροπής  Αθλητισμού κ. Κεχαγιόγλου 

απουσιάζει. Απορρίφθηκε διότι ο παραπάνω σύλλογος είχε συμπεριληφθεί στην 
τακτική επιχορήγηση του Δήμου Βέροιας. Μ΄ αυτή την αιτιολογία η Επιτροπή 
κατέληξε σ΄ αυτή την απόφαση που προτείνει. δηλ. να μην επιχορηγηθεί εκτάκτως. 
Ορίστε τοποθετήσεις. 

Ουσουλτζόγλου: Δεν χρειάζεται να ταλαιπωρούμε πολύ το θέμα γιατί ο κ. 
Δήμαρχος έχει απαντήσει στην ερώτηση του κ. Κουρουζίδη εμμέσως πλην σαφώς 
λέγοντας πως νόμισε ότι ήταν της Αγ. Παρασκευής κ.λ.π. και το διορθώνει και λέει 
ότι αφού είναι για τα Καλλιθιώτικα να δοθούν τα χρήματα. Δεν ξέρω γιατί στην αρχή 
ίσχυσαν δύο μέτρα και δύο σταθμά, ακούσαμε βέβαια την εκ των υστέρων πρόταση 
και δεχόμαστε το «έκανα λάθος, συγνώμη».  

Η Καλλιθέα είναι από τους πολύ ζωντανούς συλλόγους της Βέροιας, δεν είναι 
τόσοι πολλοί αυτοί που κάνουν, στο μέτρο των δυνατοτήτων τους, ένα έργο 
πραγματικά ουσιαστικό, γιατί απ΄ όσο μπορώ να ξέρω, ο σύλλογος είναι σημείο 
αναφοράς της γειτονιάς, και μακάρι σε κάθε μεγάλη γειτονιά να υπήρχαν παρόμοιοι 
σύλλογοι, συσπειρώνει τους νεολαίους της περιοχής, γίνονται μαθήματα και βεβαίως 
μπορούν να περάσουν ευχάριστα το απόγευμά τους. Κι εκείνο που πρέπει να 
θυμηθούμε είναι ότι εξέδωσαν πέρυσι και βιβλίο, κάνουν μία μεγάλη προσπάθεια 
στην κατεύθυνση της έρευνας, της παράδοσης και του πολιτισμού και στα 
Καλλιθιώτικα καλούν και συγκροτήματα από απομακρυσμένα μέρη της Ελλάδας, κι 
έχουν πράγματι έξοδα, συνεισφέρει όλη η γειτονιά και μη νομίζετε ότι με το ποσό 
που θα δώσουμε θα σωθεί η κατάσταση. Προτείνω να δοθούν αυτά που ζητούν, δηλ. 
2.000 ευρώ, γιατί ούτως ή άλλως θα ξοδέψουν περισσότερα χρήματα. 

Κουρουζίδης: Η ερώτηση που έκανα δεν απαντήθηκε επί της ουσίας αλλά 
φάνηκε πώς λειτουργεί η Επιτροπή και γενικά ο Δήμος, θα δούμε παρακάτω και τις 
άλλες ενισχύσεις που πριν δύο μήνες τους δώσαμε τα χρήματα αλλά δεν κάθισε η 
Επιτροπή ή ο Δήμος να συζητήσουν με τους συλλόγους τι ενισχύσεις θα πάρουν και η 
ενίσχυση που παίρνουν τι αντιπροσωπεύει. Καθένας σύλλογος θα έρχεται από αύριο 
να ζητάει επιπλέον ενισχύσεις από τον Δήμο για συνδιοργανώσεις ή οτιδήποτε 
θελήσουν. Αυτή η λειτουργία, χωρίς προγραμματισμό από τον Δήμο και χωρίς 
συνεννόηση με τα σωματεία και τους συλλόγους δεν είναι σωστή κι αυτό είναι το 
ζήτημα που πρέπει να λύσουμε και όχι να συζητούμε όλα αυτά. 

Ορφανίδης: Νομίζω ότι όλοι συμφωνούμε να δοθεί επιχορήγηση κι εγώ θα 
αντιπροτείνω να παραμείνουμε σ΄ αυτό που ζητάει ο Σύλλογος, δηλ. 2.000 ευρώ διότι 
ο Μορφωτικός Σύλλογος Καλλιθέας είναι ουσιαστικά από τους δυο – τρεις ενεργούς 
συλλόγους με πλήρη δραστηριότητα όλο τον χρόνο, τα Καλλιθιώτικα, με δική τους 
πρωτοβουλία, είναι καθιερωμένα εδώ και πολλά χρόνια, η δε μορφή των εκδηλώσεων 
είναι πανηγυριού της γειτονιάς, ένα πανηγύρι με καλό πρόγραμμα και μεγάλη 
συμμετοχή. Δεν συμμετέχει μόνο ο κόσμος της Καλλιθέας αλλά συνολικά του Δήμου 
Βέροιας σ΄ αυτές τις εκδηλώσεις. Νομίζω ότι τέτοιες δραστηριότητες πρέπει να τις 
τιμούμε και να τις βοηθάμε υλικά. Εγώ προτείνω να ανταποκριθούμε στο αίτημα του 
Μορφωτικού Συλλόγου Καλλιθέας για οικονομική ενίσχυση 2.000 ευρώ και νομίζω 
ότι ο συγκεκριμένος Σύλλογος και ο Πρόεδρός της δεν είναι ούτε υπερβολικοί ούτε 
ψάχνουν ευκαιρίες για να απομυζήσουν λεφτά σε κάθε ευκαιρία που τυχόν θα τους 
δοθεί. 

Δελαβερίδης: Με κάλυψε πλήρως ο κ. Ορφανίδης και προτείνω κι εγώ 2.000 
ευρώ για τους λόγους που ανέφερε. 



Δήμαρχος: Όπως είπα και σε προηγούμενες συνεδριάσεις, και ειδικότερα στη 
συνεδρίαση που έγινε η ετήσια κατανομή του ποσού για τους πολιτιστικούς και 
αθλητικούς συλλόγους, ο Δήμος δεν έχει καμία μηχανή σε κάποιο γραφείο που κόβει 
χρήματα και υποχρεώνεται να δώσει ένα ποσό από τον προϋπολογισμό του με βάση 
τα τακτικά του έσοδα. Εκτιμώντας η Επιτροπή και το Δημ. Συμβούλιο που έκανε την 
κατανομή τις δραστηριότητες των Συλλόγων, μοίρασε 75.000 ευρώ και κρατήσαμε 
κάπου 25.000 ευρώ προκειμένου να ενισχύσουμε συλλόγους που θα δείξουν μία 
παραπάνω δραστηριότητα όπως Προμηθέας, Καλλιθέα, Εύξεινος Λέσχη, η Αθλητική  
Ενωση Ποντίων που διοργανώνει σε λίγες μέρες το αθλητικό τουρνουά στη Ραχιά με 
παιδιά της πόλης, είτε κάναμε λάθος είτε όχι, γιατί δεν διακηρύξαμε σ΄ αυτή την 
αίθουσα ότι είμαστε αλάνθαστοι.  

Ο Δήμαρχος δεν δίνει εντολές στις Επιτροπές και παρακαλώ την κυρία 
Ουσουλτζόγλου να πάρει πίσω αυτό που είπε. Οι Επιτροπές ελεύθερα εισηγούνται τα 
θέματα στο Δημ. Συμβούλιο και το Σώμα εγκρίνει ή όχι. 

 Θα πρέπει και πάλι να τονίσουμε στους συλλόγους τη δυνατότητα που έχει ο 
Δήμος να τους ενισχύει οικονομικά βάσει του κώδικα, πράγμα που Δεν μπορεί να 
δίνουμε τακτική οικονομική ενίσχυση και την άλλη μέρα να ξεκινούν αιτήσεις απ΄ 
όλους τους συλλόγους για χρήματα όπως είναι σήμερα. Αναλαμβάνω εγώ το λάθος κι 
όχι η Επιτροπή, γι’ αυτό ζήτησα να δοθούν 1.500 ευρώ, ποσό που δίνουμε και στους 
άλλους συλλόγους για τους σκοπούς που τα ζήτησαν. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Κύριε Δήμαρχε, επειδή θα έχετε εσείς το πρόβλημα κι εμείς δεν 

είμαστε εδώ για να αποφεύγουμε την πολιτική ευθύνη, θα πρέπει να βάλουμε τα 
πράγματα σε άλλη βάση. Οπως είπατε κι εσείς οι σύλλογοι έρχονται και ξανάρχονται 
στον ίδιο χρόνο για ενίσχυση, τακτική και έκτακτη. Πρέπει να λύσουμε αυτό το 
πρόβλημα μια και καλή. Προτείνω η Επιτροπή να δει το υπόλοιπο ποσό του Κωδικού 
και να μοιράσει τα χρήματα για να κλείσει αυτή η ιστορία, διότι κάθε σύλλογος όταν 
λειτουργεί σωστά γνωρίζει και τον προγραμματισμό του έργου του. Ν’ αφήσουμε στο 
ταμείο ένα μικρό αποθεματικό, κι όχι της τάξης του 40%, για κάποια πολύ έκτακτη 
περίπτωση γιατί βλέπουμε ότι τα έκτακτα έχουν καταλήξει να γίνονται τακτικά. Όπως 
δηλώσατε κ. Δήμαρχε ότι δεν παρεμβαίνετε στις Επιτροπές, πράγμα που δέχομαι, 
έτσι δεν δέχομαι να λαμβάνετε κι εσείς την ευθύνη του λάθους της Επιτροπής Θα 
πρέπει η Επιτροπή να έχει την αποκλειστική ευθύνη. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Ουσουλτζόγλου, που 
υποστηρίχθηκε από τους κ.κ. Α. Δελαβερίδη και Γ. Ορφανίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι:  
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. 
Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για 1.500,00 
ευρώ; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Γουναράς, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. 
Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. 
Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη. 

 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1.- Το από 7-4-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το αριθ. πρωτ. 15/7-4-2004 έγγραφο του Μ.Α.Σ. «Η Καλλιθέα». 
3.- Την από 7-4-2004 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2004 και στον Κ.Α. 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση του Δήμου Βέροιας με τον Μορφωτικό 
Αθλητικό Σύλλογο «Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ» των ετήσιων εκδηλώσεων «ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 
2004», που διοργανώνονται  στη Βέροια κατά το μήνα Μάϊο 2004.  
 Β) Καθορίζει το ποσό συμμετοχής του Δήμου, για την κάλυψη μέρους των 
εξόδων της παραπάνω εκδήλωσης, σε  € 1.500,00.  
 Γ) Ψηφίζει ποσό € 1.500,00 € σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 για την κάλυψη μέρους των δαπανών που θ’ 
απαιτηθούν για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  311 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Κ. Μιχαηλίδης   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  7-5-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


